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Welkom op school 

1-2A Marea al Ahmed 

1-2B Anouk vd Berg 

1-2C Jake Breedveld 

1-2E Oscar Duraj 

1-2F Lina Sori 

 

Voorstellen Toine de Vaan 

Hallo 

allemaal, 

Mijn naam is 

Toine de 

Vaan, 

getrouwd 

met Karin en 

woonachtig 

in Waalwijk. 

Wij hebben 2 

zoons, Nick 

en Marc, die reeds enkele jaren 

zelfstandig, samen met hun partners 

een eigen stek hebben gevonden. 

Daarnaast ben ik de trotse opa van 

kleindochter Sam van bijna 2 jaar. 

Na 37 jaar werkzaam te zijn geweest 

in de detailhandel ben ik erg blij 

weer aan de slag te kunnen gaan als 

facilitair medewerker/conciërge op 

OBS Villa Vlinderhof. In combinatie 

met Leonie zal er dus dagelijks een 

conciërge aanwezig zijn. Ik heb er 

erg veel zin in om er samen met 

iedereen een positief schooljaar van 

te maken. Mijn hobby’s zijn 

vliegeren, kamperen, tuinieren en 

wandelen. 

 

Personele wisseling 

Sheila Boor (leerkracht 1-2B) heeft 

aangegeven dat zij een andere baan 

heeft geaccepteerd. Graag blijft 

Sheila op Villa Vlinderhof werken 

voor ongeveer 1 dag in de week. Dit 

betekent dat er een personele 

wisseling heeft plaatsgevonden in 

groep 1-2B en groep 4A. Na de 

herfstvakantie gaat Sheila op 

maandag werken in groep 4A en zal 

daarnaast ook de ADV dagen van 

Marjo (andere leerkracht 4A) 

vervullen. Pauline v/d Kolk gaat na 

de herfstvakantie groep 1-2B fulltime 

overnemen. Yvonne Wels (groep 

1-2C) heeft daarbij aangegeven 

graag fulltime aan de slag te gaan in 

haar eigen groep. In de praktijk 

betekent dit dat we intern de uren 

hebben opgelost. We menen hiermee 

een goede oplossing in schoolbelang 

gevonden te hebben. Op deze 

manier is er continuïteit en ervaring 

in de kleutergroepen.  

 

Leerlingregulatie 

Afgelopen donderdag hebben de 

directeuren van de basisscholen die 

te maken hebben met meer 

aanmeldingen dan beschikbare 

plaatsen en de vertegenwoordigers 

van de onderwijsbesturen van 

Waalwijk met elkaar het laatste 

voorstel leerlingregulatie besproken.  

 

Er zijn een aantal aanpassingen 

gemaakt in het voorstel waar een 

ieder zich in kon vinden. 

Er wordt nu een publieksversie 

opgesteld die we kunnen 

communiceren. Zodra deze er is 

zetten we die op onze website en 

stellen we u op de hoogte. 

Ook zal er een startdatum gekozen 

worden waarop dat beleid ingaat. 

Tot die tijd hanteren we de 

uitgangspunten zoals die nu op de 

website staan. 

 

Lerarentekort en vervanging 

Zowel landelijk als regionaal merken 

we dat er steeds meer een tekort 

komt aan leerkrachten. Dat betekent 

dat de vervangingspool niet altijd 
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genoeg mensen heeft om in de 

behoefte te voorzien. 

Vorig schooljaar hebben we daardoor 

al een aantal keren een klas 

leerlingen moeten verdelen over 

meerdere groepen.  

Op het moment dat een leerkracht 

zich ziek meldt en er is geen 

vervanging bekijken we hoe we dat 

gaan oplossen. 

Dat kan zijn dat een ambulante 

medewerker zoals een 

bouwcoördinator of intern begeleider 

de (deel) dag kan overnemen. Is dat 

niet mogelijk dan wordt de groep 

opgesplitst.  

Omdat aan deze oplossing natuurlijk 

nadelen kleven, beperken we dat 

voor maximaal 1 à 2 dagen.  

We voorzien dat als bovengenoemde 

mogelijkheden geen oplossing meer 

bieden, besloten zal moeten worden 

om een groep naar huis te sturen. 

 

Binnen onze Stichting en met de MR 

hebben we deze problematiek 

besproken. Ook andere scholen 

hebben dezelfde ervaringen. 

Bravoo is volop bezig om te bekijken 

of zij naast de invallerspool een 

aantal mensen aan zich kan binden 

die voor Bravoo willen invallen. Dat 

is een goed initiatief.  

Mocht het in de toekomst aan de 

orde zijn dat een groep niet naar 

school gaat, dan wordt u als ouders 

altijd tijdig in kennis gesteld. De 

school zal in dat geval een 

roulatiesysteem aanhouden waarin 

groepen om beurten onderwijs 

blijven ontvangen (gedeelde smart). 

 

Oudergesprekken groep 1-2 

Dinsdag 23 oktober en donderdag 25 

oktober zijn de oudergesprekken 

voor de leerlingen van groep 1-2. U 

kunt die dagen gebruik maken van 

de ingang aan de westkant van het 

gebouw bij de Wadi. De hoofdingang 

is niet in gebruik om zo de rust bij de 

kinderopvang zoveel mogelijk te 

bewaren. Het is niet de bedoeling dat 

er kinderen meegenomen worden. 

 

MR, vergadering 2 

Maandag 8 oktober was de tweede 

MR-bijeenkomst van dit schooljaar. 

De laatste veranderingen binnen het 

personeel zijn kort besproken en we 

hebben de updates kenbaar gemaakt 

waar de verschillende 

ontwikkelteams op dit moment mee 

bezig zijn. Een ingebrachte vraag 

vanuit een ouder uit groep 1-2 is 

besproken en beantwoord. Net zoals 

een vraag vanuit het team. De 

desbetreffende ouder en collega 

krijgen een persoonlijk antwoord. 

Vanuit de verkeerswerkgroep is de 

vraag gekomen hoe we meer ouders 

in de werkgroep krijgen. We zijn de 

grootste school uit omgeving, maar 

hebben maar weinig verkeersouders. 

Dit is een terugkerend probleem 

voor de verkeerswerkgroep wat al 

langer speelt. 

De begroting MR voor eventuele 

cursussen en andere kosten krijgt 

een andere benaming namelijk 

'Budget MR'.  

Het schoolplan loopt op zijn einde en 

dit schooljaar wordt een nieuw 

schoolplan gemaakt. Vanuit de MR 

zullen bij die vergaderingen ouders 

aansluiten zodat zij zien en ervaren 

hoe zo'n proces met het team gaat. 

De eerste teamvergadering dat dit 

gebeurt is op 1 november. 

Het jaarverslag van afgelopen jaar 

is goedgekeurd en vastgesteld. Het 

jaarverslag kunt u vinden in de 

bijlage bij deze nieuwsbrief. Een 

mooi en overzichtelijk stuk waar we 

de komende jaren nog profijt van 

zullen hebben.  

De vaste agendapunten als 

huisvesting, GMR en leerlingregulatie 

zijn uiteraard weer besproken. 

 

 

Hebt u nieuws? obs@villavlinderhof.nl  Kijk ook eens op onze site: www.villavlinderhof.nl  
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Invullen toestemmingsvragen 

SchouderCom 

In het kader van de nieuwe 

privacywetgeving AVG willen wij u 

verzoeken om de 

'toestemmingsvragen 

beeldmateriaal' in te vullen.  

U kunt deze vragenlijst op de 

volgende plek vinden in 

Schoudercom: 

Mijn gegevens (rechtsboven in uw 

scherm of op de app) > 

TOESTEMMING VRAGEN 

U kunt uw antwoorden altijd wijzigen 

indien gewenst. De leerkracht krijgt 

hier dan automatisch een melding 

van. 

Alvast bedankt 

 

Kinderboekenweek BINGO 

De afgelopen dagen hebben we hard 

gewerkt om de vakjes van onze 

kinderboekenweek BINGO kaart af te 

strepen. Het thema dit jaar is ‘Kom 

erbij’. Voor deze bingokaart hebben 

we bijvoorbeeld in het donker 

gelezen, op een rare plaats gelezen, 

de juf/meester heeft voorgelezen uit 

zijn/haar lievelingsboek en we 

hebben ook buiten gelezen. 

Wat ook super leuk was, waren de 

papa’s en mama’s die kwamen 

voorlezen in de klassen. Wat een 

talenten! We hebben ervan genoten. 

 

Leerlingenraad 

Even voorstellen… De leerlingenraad 

stelt zich heel erg graag even aan u 

voor! 

 

Mijn naam is Cas Krocké, ik ben 11 

jaar oud en zit in groep 8a bij 

meester Benjamin op locatie de 

Vrijhoeve. Ik zit in de leerlingenraad 

omdat ik het leuk vind om mee te 

beslissen over onderwerpen die ons 

allemaal aangaan. Schooljaar 

2018/2019 gaat een mooi jaar 

worden! Groet Cas 

 

Hoi ik ben Rosa van Oort. Ik zit in 

groep 6a bij meneer Ronald. 

Voetballen is mijn hobby. Ik vind het 

leuk om in de leerlingenraad te zitten 

omdat zo ook kinderen leuke ideeën 

kunnen vertellen. Ik hoop dat nu de 

leerlingenraad er is,  de school nog 

leuker wordt dan die al is. 

 

Hallo ik ben Finn Legius.Ik ben 10 

jaar en ik heb een broer van 12. Hij 

is net naar de middelbare school en 

ikzelf zit in groep 7. Ik voetbal bij 

RWB in de D1 en luister graag naar 

muziek. In de leerlingenraad mogen 

wij meedenken die op school aan de 

hand zijn maar ook zelf dingen 

bedenken en inbrengen. Ik wilde 

graag in de leerlingenraad omdat ik 

wil dat iedereen op school het beter 

naar de zin krijgt. Als je een idee 

hebt mag je dit achterlaten in de 

leerlingenraad bus. Groetjes Finn  

 

Hoi ik ben Nina en ik zit in groep 6c. 

Ik wilde graag in de leerlingenraad 

omdat ik graag ideeën wil mee 

bedenken en beantwoorden om de 

Villa nog beter te maken. In het 

weekend speel ik vaak hockey.  

 

Ik ben Julie 12 jaar en zit in 8B op 

locatie de Vrijhoeve. 

Ik ben voor de leerlingenraad 

gekozen door vooral mezelf te zijn 

en omdat ik originele voorstellen had 

voor de raad op Villa Vlinderhof. Ik 

speel in een musicalgroep bij het 

kunstencentrum en ik zit op hockey. 
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